
Kvaliteten
odraz naše
stvarnosti

Glasilo občinske konference SZDL
Ljubljana Vič-Rudnik »Naša komuna«
letos praznuje svojo petnajstletnico
izhajanja. V tem času si je pridobila
širok krog bralcev in lahko trdimo,
da skorajda ni občana, ki živi ali je
zaposlen na območju naše občine,
ki ne prebira občinskega glasila. Pov-
prašali smo nekaj občanov, kaj pogrešajo
v našem glasilu in kaj se jim zdi še
posebej zanimivo.

JANEZ KOPRIVC, krajevna skupnost Malči
Belič: »Najraje bercm teme, ki obravnavajo naše ob-
činsko gospodarstvo. Zastopane so v veliki meri in so
obravnavane zelo zanimivo. Pogrešam pa poročilo o
delu družbenopolitičnih organizacij. Vem, da mar-
sikje veliko delajo, vendar pa se v našem glasilu le po-
redko oglašajo. Med občinskimi glasili je »Naša ko-
muna« po moji oceni po kvaliteti v vrhu. Morali b'
imeti še več neposrednih stikov z občani. Delo ne sme
biti prikazano le forumsko.«

JOŽE JAKŠIČ, krajevna skupnost Krim-Rudnik:
»Občinsko glasilo se mi zdi zelo pestro. V njem pogra-
šam le tri teme, ki so glede na našo stvarnost premalo
obravnavane. Črne gradnje so v naši občini pereč pro-
blem in o njihovem razreševanju bi morali biti bolje
obveščeni. Manjka tudi tekočega spremljanja pro-
blematike urejanja občinskih cest. Vse premalokrat
pa se posvečamo tudi problemom naših obrtnikov.«

MARKO JUKIČ, krajevna skupnost Trnovo: »O
družbenopolitičnih organizacijah in njihovem delu

smo v glasilu dobro seznanjeni. Zelo mi je bila tudi
všeč rubrika, v kateri ste se pogovarjali z občani o delu
v krajevnih skupnostih. Uvedel bi stalno rubriko, v ka-
teri bi nekoliko več spregovoril naš krajan o svojih
vsakdanjih problemih in težavah. «

MILE ČULIBRK, krajevna skupnost Malči Belič:
»Zelo mi je bila všeč akcija za Pacug, ki jo je vodila
Naša komuna. Menim, da je to Ijudi pritegnilo in tudi
sam bom namenil svoj višek dohodka, ki smoga delili
ob koncu leta v višini 1500 dinarjev za izgradnjo Pa-
cuga. Ob obiskih v delovnih organizacijah bi se morali
več pogovarjati z delavci v neposredn i proizvodnji.
Vodilni vse preradi »sadijo rožice«, situacija pa mar-
sikje ni tako rožnata, kakor jo prikazujejo.«

FANI KOVŠE, krajevna skupnost Rožna dolina:
»V občinskem glasilu je problematika gostinstva pre-
več zanemarjena. Spregovoriti bi morali o povezavi
gostincev s krajevnimi skupnostmi, ki marsikje še ni
dobro stekla. Zelozanimivo je čtivo oživljenju in delu
v naših krajevnih skupnostih.«


